

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 21 november 2016

Närvarande: Jeanette Stark (JS), Anette Krii (AK), Jonas Malmgren (JM), Alfred Appelkvist (AA), Lena Dehlin (LD), Kristian Skoglund (KS), Camilla Hedendahl (CH)

Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Föregående protokoll

Det som inte var klart från förra protokollet, finns med i detta.

4. Ekonomi

* **Dagsläget:** Vi följer vår reviderade budget väl. I resultatrapporten för oktober har vi tagit kostnad för Newbody, men intäkterna kommer i november. Så utfallet kommer att bli bra.

TM

* **Pantamerainsamling:** Vinterkampanj med insamling 18/12 samt 29/1.

Ledarna har fått blad att dela ut. Det sitter uppe i hallen, affären och nere vid stationen. Anette lägger ut på laget.se och FB, samt mailar ledarna.

TM,AK

* **Newbody:** Med extrabeställningen blev det totalt 1220 st sålda paket.

Fantastiskt bra!

AK

* **Resturangchansen:** Nästan alla betalt. Anette påminner några.

9 st appar kvar att sälja. Ev. rea ut vid första A-lagsmatchen i januari.

TM, AK

* **Supporterlotter:** Styrelsemedlemmar har fördelat dessa mellan sig. Anette ringer till dem som inte tillhör något specifikt lag. Senast 16/12 ska det vara inbetalt till Kansliet.

AK

* **SISU-listor:** Terese har iordningställt till alla lagen. Jeanette och Anette delar ut till lagen.

AK,JS,TM

* **Skuldlista:** Vi gick igenom lista igen. Jeanette och Anette påminner berörda.

JS,AK

* **Inventering:** 3/1 samt 11/1. Vi har ca 20 anmälda till 3/1 och 16 till 11/1.

Jeanette tar in anmälningar från A-lag. Anette från P98/99 och P00/01.

Anette mailar också alla ledare och kommer lägga ut på laget.se.

AK,JS

5. Senior/Junior

* **Matchaffischer efter nyår:** Anette mailar Edit alla datum för hemmamatcher nästa år och ber henne att göra förslag som kan hämtas före jul.

AK

* **Innebandyskolan:** Starten för denna har funkad mycket bra. Efter ledarhjälp de 4 första träningarna finns det 4 st ledare, varav 2 st är kontaktpersoner (Mathias Gustafsson och David Hedegård).

AK

- * **Julmarknaden:** Den äger rum 4/12 mellan 15-19. Jeanette är på plats och tar hand om skinklotteriet. Anette ordnar lotter, skinkor och övriga priser. Johan gör vinstplan. JS,AK
- * **Valberedningen:** P06/07 är valberedning och Jeanette har haft möte med dem. JS
- Jeanette frågar vilka som kan tänka sig omval och P06/07 har ev. förslag på ordförande. AK,AA
- * **Sektionsmöte 28/11:** Anette och Alfred går på detta. AK
- * **Datum årsmöte:** Vi bestämde att vi har årsmöte måndag 9/1 kl. 19.00 i Storsjöstugan. Anette bokar stugan samt lägger ut på laget.se, fb mm. AK
- * **Sportlovsinnebandy, avslutning:** Sportlovsinnebandyn vill vi ha torsdag 16/2. Innebandyavslutning söndag 26 mars. Kolla med Viskafors om vi kan ta lite av deras tid. AK
- * **Raketen:** Deadline 30/11. Anette skriver om Pantamera och årsmöte, samt innebandy-skolan. Jeanette gör en intervju mm. AK,JS
- * **Budget 2017:** Anette och Terese boka in datum i december/början av januari för att göra detta. Anette begära in verksamhetsberättelser från lagen. Sedan ska verksamhetsberättelse för ibsektionen skrivas och även verksamhetsplan 2017. Anette får datum vid nästa huvudstyrelsemöte. AK, TM
- * **Målvaktsutbildning:** Jeanette håller målvaktsutbildning 23/11 samt 7/12. Inbjudan har gått ut till samtliga lag. JS

6. Årshjulet

Vi bestämde att Jeanette och Anette går igenom och lägger till vissa punkter. AK,JS

7. Övrigt

- * **Avlasta styrelsen:** Jeanette håller på att ställa samman ett blad med uppgifter vi vill ha hjälp med. Vi beslutade att försöka få med vad varje uppgift beräknas ta i tid också. Anette hjälper Jeanette. JS,AK
- * **Lindor:** Jonas Malmgren hade med sig och visade upp innebandylindor som ett företag säljer. Dessa är av bra kvalitet och vi kan köpa till bra pris för att sälja i kiosk och till lagen. Jonas kollar upp vad det skulle kosta att köpa 200 st. Alla ska innan nästa möte gått in på tenaci.se och titta vad det avser. JM

8. Nästa möte

Nästa möte är måndag 9/1 kl. 18.00 i Storsjöstugan

Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark